

မိသားစုများအတွက် အရေးပေါ်အခြေအနေ သတင်းအချက်အလက် လမ်းညွှန်

Denver ပုဂ္ဂလိက ကျောင်းများတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ထိပ်တန်း ဦးစားပေး ဖြစ်သည်။ ကျောင်း လုံခြုံရေးတွင် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သော လုပ်နည်းကိုင်နည်းများ သေချာစေရန် DPS လုံခြုံရေး ဌာနသည် Denver ရဲဌာနနှင့် တိုက်ရိုက် အလုပ်လုပ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ၂၀၀နီးပါး ကျောင်းများသည် မြို့ကြီးတစ်လျှောက် တည်ရှိနေပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ မြို့ပြနောက်ခံကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းတွင်း လူ့အဖွဲ့အစည်းများကို ဘေးကင်းလုံခြုံအောင် ထားရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကြိုတင်ကာကွယ်မှုဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်ချက်များကို မကြာမကြာ လုပ်ဆောင်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အားထုတ်မှုများနှင့် ရည်မှန်းချက်များ၌ လူ့အဖွဲ့အစည်းအား ပါဝင်စေခြင်းတွင် မိသားစုများမှ အရေးပေါ် အခြေအနေ ဖြစ်ရပ်၌ သူတို့၏ ကလေးများနှင့် ဒေသ အလုပ်သမားများကို ကူညီနိုင်အောင် သေချာစေခြင်း ပါဝင်သည်။

အရေးပေါ် အခြေအနေတစ်ခုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းများ အသင့်ဖြစ်အောင် ကူညီရန် DPS သည် မည်သည့်အရာကို လုပ်ဆောင်နေသနည်း။

- အရေးပေါ် အခြေအနေ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ကျောင်းတွင်း အခြေခံ အရေးပေါ် အခြေအနေ တုံ့ပြန်မှု အဖွဲ့များအား နှစ်စဉ် သင်တန်းပေးခြင်း။
- ကျောင်းများအား ၎င်းတို့၏ အရေးပေါ် အခြေအနေ အစီအစဉ်များ အကောင်အထည်ဖော်မှု အပြီးသတ်ရာတွင် ကူညီထောက်ပံ့ပေးခြင်း။
- အားထုတ်ဆောင်ရွက်ချက်များ အစီအစဉ်ဆွဲရာတွင် Denver ရဲ ဌာနနှင့် Denver မီးသတ် ဌာနတို့ လက်တွဲပူးပေါင်းခြင်း။

မိသားစုများမှ ကူညီရန် မည်သည့်အရာကို လုပ်ဆောင်နိုင်သနည်း။

- သင်၏ ကလေးများအား အရေးပေါ် အခြေအနေ သို့မဟုတ် အရေးခင်းကာလ ဖြစ်ရပ်တွင် မည်သည်ကို မျှော်လင့်ထားရမည်ကို သူတို့ သိရှိစေရန်အလို့ငှာ ကျောင်း အရေးပေါ် အခြေအနေ တုံ့ပြန်မှု လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအကြောင်း ပြောပြပါ။ ဤသတင်းအချက်အလက်အား ကျောင်းတစ်ကျောင်းစီ၏ လူထုဆက်ဆံရေး ရုံးဝန်ထမ်းနှင့် တွေ့ရှိနိုင်သည်။
- သင့်ကလေး၏ အရေးပေါ် အခြေအနေ ဆက်သွယ်ရေး သတင်းအချက်အလက်သည် သင်၏ တစ်ဦးချင်း ကျောင်းအပြင် မိဘရေးရာ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် (<https://myportal.dpsk12.org>) တွင် နောက်ဆုံးရအခြေအနေဖြစ်နေကြောင်း သေချာစေပါ။ ကျောင်းသားများကို ကျောင်းမှ အခွင့်မရှိသော လူတစ်ဦးချင်းထံ လွှတ်ပေးလိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။ ထို့အပြင် သင်၏ ဆက်သွယ်ရန် သတင်းအချက်အလက်သည် မမှန်ကန်ခြင်း သို့မဟုတ် နောက်ဆုံးရမဟုတ်လျှင် အရေးပေါ် အခြေအနေတစ်ခုတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ထံသို့ ဆက်သွယ်အသိပေးနိုင်စွမ်း ရှိလိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။
- သင့်ကလေးသည် ဆေးဝါး သောက်သုံးနေရလျှင်၊ ကျောင်းတွင် အနည်းဆုံး သုံးရက်တာ အထောက်အပံ့ရှိကြောင်း သေချာအောင် ဆောင်ရွက်ပါ။

အရေးပေါ် အခြေအနေတစ်ခုအတွက် ပြင်ဆင်ရန် ကျောင်းများသည် မည်သည့်ကိ လုပ်ဆောင်နေသနည်း။
ဆက်လက်ဖော်ပြပါ လုပ်ဆောင်ချက်များ ဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် ကျောင်းများသည် အရေးပေါ် အခြေအနေ သို့မဟုတ် အရေးခင်းကာလအတွက် ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်သည်-

- ကျောင်း၏ ပထမ နှစ်ပတ်အတွင်း DPS လုံခြုံရေး ဌာနနှင့်အတူ အရေးပေါ် အခြေအနေ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးထံ အရေးပေါ် အခြေအနေ အစီအစဉ်တစ်ခုကို အဆိုပြုတင်သွင်းပါ။
- ကျောင်းတွင်း အခြေခံ အရေးပေါ် အခြေအနေ တုံ့ပြန်မှု အဖွဲ့များ၏ နှစ်စဉ် ထောက်ခံချက် ရယူပါ။ အရေးပေါ် အခြေအနေ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ခြုံငုံမိစေရန် အရေးပေါ် အခြေအနေ အဖွဲ့ဝင်များအားလုံးသည် လုံခြုံရေး ဌာနမှ ဦးဆောင်သော အွန်လိုင်း စာသင်တန်းတစ်ခု တက်ရန် လိုအပ်သည်။
- ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများ အားလုံးသည် လုံခြုံစိတ်ချရပြီး အချိန်မီပုံစံဖြင့် တုံ့ပြန်နေအောင် သေချာစေရန် လုံခြုံရေး ဌာနမှ လေ့လာစောင့်ကြည့်သော ကျောင်းအားလုံးပါ အရေးပေါ် အခြေအနေ စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုများကို ဦးဆောင်ဆောင်ရွက်သည်။ ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွင်း မီးသတ် စစ်ရေးလေ့ကျင့်ခန်းများကို လစဉ် အပြီးသတ်သည်။ စာသင်နှစ်ဝက်ကာလတစ်ခုစီ၏ ပထမ ရက်၃၀အတွင်း အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှု၊ လုပ်ငန်းခွင် ပိတ်ထားခြင်းနှင့် နေရာတကျ ရှိသော ခိုခွာနေရာ စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုများကို ဦးစီးဆောင်ရွက်သည်။
- လုံခြုံရေး ဌာနမှ ဦးဆောင်သော မျက်နှာချင်းဆိုင် အရေးပေါ် အခြေအနေ တုံ့ပြန်မှု အဖွဲ့ သင်တန်းများအပြင် ဝန်ထမ်းအားလုံးပါ သင်တန်းများကို တက်ပါ။

ကျောင်း အရေးပေါ် အခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍ သင့် သိရှိရန် လိုအပ်သော အရာ-



Lockout

ကျောင်းတွင်း လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

ကျောင်းတစ်ကျောင်းသို့ လက်ဝင်း ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခု မဟုတ်သော လုံခြုံရေး စိုးရိမ်ပူပန်မှုတစ်ခု ရှိသောအခါ လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်း ဖြစ်ပေါ် သည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ရဲသားသည် ကျောင်းတစ်ကျောင်း အနီးတစ်ဝိုက် ဘေးပတ်ဝန်းကျင်တွင် ယာဉ်တစ်စီးအား နောက်မှလိုက်နေနိုင်သည်။ ထို့နောက် DPS လုံခြုံရေး ဌာနမှ ကျောင်းသည် လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းအား ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်တစ်ခုအဖြစ် လုပ်ဆောင်သင့်သည်ဟု ဆုံးဖြတ်သည်။ လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းများ၌ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ကျောင်း အဆောက်အအုံအတွင်း ဆက်ရှိနေသင့်သည်။ ပြီးနောက် ကျောင်းအတွင်း လုံခြုံစွာ လှုပ်ရှားရင်း ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ကျောင်း အမှုကိစ္စများသည် ပုံမှန်အတိုင်း ဆက်လက်လုပ်နေနိုင်သည်။ လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းသည် အဘယ်သူမျှ အဆောက်အအုံ အတွင်း သို့မဟုတ် အပြင် မဝင်ထွက်ရဟု ရိုးရိုးရှင်းရှင်း ဆိုလိုသည်။ ပြီးနောက် လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းသည် အကူးအပြောင်းအချိန်အနီး မဖြစ်ပေါ် လျှင် ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ကွဲပြားပြောင်းလဲချက်တစ်ခုကို သတိပြုမိရန် အလားအလာမရှိပါ။



Lockdown

ကျောင်းတွင်း အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှုမှာ အဘယ်နည်း။

ကျောင်းတစ်ကျောင်းအား အလားအလာရှိသော ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခုနှင့်ပတ်သက်၍ လုံခြုံရေး စိုးရိမ်ပူပန်မှုတစ်ခု ရှိသောအခါ အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှု ဖြစ်ပေါ် သည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ရဲသားသည် မသင်္ကာဖွယ်လူတစ်ယောက်အား ခြေကျင် နောက်မှလိုက်နေနိုင်ပြီး ထိုမသင်္ကာဖွယ်လူသည် ကျောင်းပိုင် အဆောက်အအုံပေါ် တွင် ရှိနေသည်။ သတိပြုမိသော ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခု ကျောင်းအတွင်း ရှိလျှင် အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှုကိုလည်း လုပ်ဆောင်ရလိမ့်မည်။ အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှုတစ်ခု၌ ကျောင်း လုပ်ငန်းဆောင်တာနှင့် စာသင်ခန်း အမှုကိစ္စများသည် ရပ်တန့်သင့်သည်။ ပြီးနောက် လူတိုင်းသည် ဝပ်ချူ ငြိမ်သက်ကာ အမြင်ကွယ်ရာတွင် ရှိနေသင့်သည်။ အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှုအား ရပ်သိမ်းသည့်တိုင်အောင် ကျောင်းသားများသည် သူတို့၏ စာသင်ခန်းများအတွင်း ငြိမ်သက်စွာ ဆက်လက်ရှိနေရသည်။

* လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းနှင့် အလုံပိတ်ထိန်းချုပ်မှု နှစ်မျိုးလုံး၌ ကျောင်းအား လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပေးဖို့ သင့်တော်သော အချိန်အား ဆုံးဖြတ်ရန် DPS လုံခြုံရေး ဌာနသည် အရေးပေါ် အခြေအနေ တုံ့ပြန်သူများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သည်။



နေရာတကျ ရှိသော ခိုနားရာနေရာဆိုသည်မှာ အတယ်နည်း။

နေရာတကျ ရှိသော ခိုနားရာနေရာဆိုသည်မှာ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ကျောင်းအတွင်း လုံခြုံစိတ်ချရသော နေရာလပ်တစ်ခု၌ ခိုနားသောအခါတွင် ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် စာသင်ခန်းတစ်ခု သို့မဟုတ် ကျောင်းဆောင်တစ်ခု ဖြစ်နိုင်သည်။ ၎င်းသည် လေဆင်နာမောင်း သို့မဟုတ် ပြင်းထန်သော ရာသီဥတု သတိပေးချက်ကဲ့သို့သော အန္တရာယ်တစ်ခု ရှိသောအခါ ဖြစ်ပေါ်သည်။ ပြီးနောက် ဘေးကင်းရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ခြင်း သို့မဟုတ် စောစော ကျောင်းလွှတ်ခြင်းသည် ကျောင်းသားများအား အန္တရာယ်အတွင်း ကျရောက်စေနိုင်သည်ဟု လုံခြုံရေး ဌာနမှ အပြင်တက် အေဂျင်စီများ အကူအညီဖြင့် ဆုံးဖြတ်ပြီးဖြစ်သည်။



ဘေးကင်းရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ခြင်းမှာ အတယ်နည်း။

ဘေးကင်းရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ခြင်းဆိုသည်မှာ မီးကဲ့သို့သော၊ ကျောင်းတွင်း အန္တရာယ်များသော အခြေအနေတစ်ခုကြောင့် ထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် ဒဏ်ရာအနာတရအား ကာကွယ်ရန် ကျောင်းသားများအား ကျောင်းပြင်ပသို့ ပို့ဆောင်သည့်အချိန် ဖြစ်သည်။

ပြန်လည် ပေါင်းစည်းမှု နေရာမှာ အတယ်နည်း။

ပြန်လည် ပေါင်းစည်းမှု နေရာသည် ကျောင်း အတွင်းတက် သို့မဟုတ် အပြင်တက် အန္တရာယ်များသော အခြေအနေတစ်ခုကြောင့် ထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် ဒဏ်ရာအနာတရအား ကာကွယ်ရန် ကျောင်းသားများအား ကျောင်းပိုင် အဆောက်အအုံမှ ပြောင်းရွှေ့ပြီးနောက် သူတို့၏ တည်နေရာ ဖြစ်သည်။

လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းနှင့် အလုပ်တစ်ထိန်းချုပ်မှုတို့သည် ကျွန်ုပ်ကလေး၏ ကျောင်း၌ ဖြစ်ပျက်နေသောအခါ ကျွန်ုပ် မည်သို့ သိရှိရလိမ့်မည်နည်း။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်မှာ မိသားစုများ၏ လိုအပ်ချက်များအား သတိထားဆင်ခြင်ရန်နှင့် ဆောင်ရွက်ဆဲ အရေးပေါ် အခြေအနေ တုံ့ပြန်မှုများအား ဝင်မနှောင့်ယှက်ဘဲ သို့မဟုတ် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ၏ တည်တံ့ခိုင်မြဲမှုကို မထိခိုက်စေဘဲ တိကျပြီး အချိန်မီ သတင်းအချက်အလက်ကို ဆက်သွယ်ပျံ့နှံ့စေရန် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုများအတွက် နောက်ထပ် စိုးရိမ်ကြောင့်ကြမှု သို့မဟုတ် ပူပန်သောကများ ဖန်တီးခြင်း အန္တရာယ်အား ရှင်းလင်းပြောပြပေးရန် လိုအပ်ချက်ကို ဟန်ချက်ညီစေရန် အရေးကြီးသည်။

လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်း အခြေအနေတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းသည် ကျောင်း ခေါင်းဆောင်မှ သူတို့၏ ကျောင်းတွင်း လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွက် လိုအပ်သော ဆက်သွယ်ရေး အဆင့်ကို ဆုံးဖြတ်ဖို့ ဖြစ်သည်။ လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းသည် ကျောင်းလွှတ်ချိန် သို့မဟုတ် ကျောင်းတက်ချိန်အနီး ဖြစ်ပေါ် လျှင် သို့မဟုတ် အခြားအကြောင်းကြောင့် မိသားစုများကို အကျိုးသက်ရောက်စေလျှင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်း ခေါင်းဆောင်အား မိသားစုများသို့ သတင်းပေးပို့ချက်တစ်ခု ပို့ရန် တိုက်တွန်းသည်။ သတင်းပေးပို့ချက် အမျိုးအစား(များ)ကို ကျောင်းခေါင်းဆောင်မှ ကျောင်းရှိ မိသားစုများ၏ နှစ်သက်လိုလားမှုအပေါ် အခြေခံပြီး ဆုံးဖြတ်သင့်သည်။

အလုပ်တစ်ထိန်းချုပ်မှုများအတွက်၊ DPS ဆက်သွယ်ရေး ဌာနသည် ကျောင်း ခေါင်းဆောင်နှင့် ပူးပေါင်းပြီး မိဘထံ အကြောင်းကြားချက်များအား ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သည်။ အလုပ်တစ်ထိန်းချုပ်မှုသည် ပုံမှန် ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်အား သိသာထင်ရှားသော အနှောင့်အယှက်ကို ဖြစ်စေသောကြောင့်၊ မိသားစုများအား အကြောင်းကြားဖို့ အရေးကြီးသည်။ အမှုကိစ္စအများစုတွင်၊ DPS မှ မိသားစုများအား အလုပ်တစ်ထိန်းချုပ်မှု အကြောင်းကြားရန် စက်အစားထိုးသုံး ပုန်းခေါ် ဆိုက်ရိယာတစ်ခုနှင့် အီးမေးလ် စနစ် အသုံးပြုသည်။ သင့်ကလေး၏ အရေးပေါ် အခြေအနေ ဆက်သွယ်ရေး သတင်းအချက်အလက်သည် သင်၏ ကျောင်းနှင့် မိဘရေးရာ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်တွင် နောက်ဆုံးရအခြေအနေဖြစ်စေဖို့ အရေးကြီးသည်။

လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်း/အလုပ်ပိတ်ထိန်းချုပ်မှုသည် ကျွန်ုပ် ကလေး၏ ကျောင်း၌ ဖြစ်ပေါ်နေလျှင် ကျွန်ုပ် တာလုပ်သင့်သနည်း။

သင့်အား သင့်ကလေး၏ ကျောင်း၌ လုပ်ငန်းခွင်ပိတ်ထားခြင်းနှင့် အလုပ်ပိတ်ထိန်းချုပ်မှု အကြောင်းကြားထားလျှင် ကျောင်းသို့ မလာပါနှင့်။ သင့်ကလေး အခြေအနေ၏ နောက်ထပ် သတင်းအချက်အလက်အား သင့်ထံ အကြောင်းကြားနိုင်စွမ်းရှိသော နေရာတစ်ခုတွင် ရှိနေပါ။ ဖြစ်ရပ်သည် ပြီးဆုံးသည် သို့မဟုတ် အခင်းဖြစ်ရာနေရာသည် လွတ်ပေးမှုအတွက် လုံခြုံစိတ်ချရသည်အထိ ကျောင်းသားများကို လွတ်ပေးလိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။ ၎င်းသည် မကြာမကြာ မဖြစ်ပျက်သော်ငြားလည်း ကျောင်းသားများအား ကျောင်းတစ်ကျောင်းမှ ပြောင်းရွှေ့ပြီးလျှင် ပြန်လည်ပေါင်းစည်းခြင်း နေရာ၌ သင့်ကလေးအား ပြန်ထုတ်ယူရန် ပြင်ဆင်ထားပါ။

သင်၏ ဆက်သွယ်ရေး သတင်းအချက်အလက်အား မိဘရေးရာ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် (<https://myportal.dpsk12.org>) တွင် နောက်ဆုံးရအခြေအနေဖြစ်အောင် ထားခြင်းအားဖြင့်၊ သင့်ကလေး၏ ကျောင်း၌ အရေးပေါ် အခြေအနေများ ဖြစ်သောအခါ သင်သည် စက်အစားထိုးသုံး အီးမေးလ် စာတိုနှင့် စက်အစားထိုးသုံး ဖုန်းခေါ်ဆိုမှု ရရှိလိမ့်မည်။ သင်၏ မိဘရေးရာ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် အကောင့်အတွင်း အရေးပေါ် အခြေအနေ အကြောင်းကြားချက်များ ရရှိရန် ရွေးချယ်ဖို့ သေချာအောင် လုပ်ပါ။

အရေးပေါ် အခြေအနေ သို့မဟုတ် အရေးခင်းကာလ ဖြစ်ရပ်အတွင်း ဆောင်ရန်နှင့် ရှောင်ရန်များ-

- ဆောင်ရန်ကိစ္စရပ်များ စစ်ဆေးရန်အတွက် နောက်ဆုံးရ သတင်းအချက်အလက်များအား DPS ဝက်ဘ်ဆိုဒ် (www.dpsk12.org) တွင်သေချာ ကြည့်ရှုပါ။ ထို့အပြင်၊ DPS Twitter (@DPSNewsNow) နှင့် Facebook (@DenverPublicSchools) တို့သည် ထုံးစံအတိုင်း အရေးခင်းကာလ အခြေအနေများအတွင်း အသုံးပြုသော ကနဦး ဆက်သွယ်ရေးလိုင်း ဖြစ်သောကြောင့် ၎င်းတို့ကို ကြည့်ရှုပါ။
- DPS မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန အရေးပေါ် ဖုန်းလိုင်း ၇၂၀-၄၂၃-၃၀၅၄ ကို အမှန် ခေါ်ဆိုပါ။
- ကျောင်းသားများအား ကျောင်းတစ်ကျောင်းမှ ပြောင်းရွှေ့လျှင် သင့်ကလေးနှင့် ပြန်လည်ပေါင်းစည်းခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းအချက်အလက်အတွက် သေချာ နားထောင်ပါ။ တရားဝင် အစိုးရထုတ် သက်သေခံကတ်ပြားအား သင်နှင့်အတူ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းခြင်း နေရာသို့ ယူဆောင်လာရန် သတိရပါ။ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းခြင်းသည် မကြာမကြာ မဖြစ်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ ဂရုပြုပါ။
- သင့်ကလေး၏ ကျောင်းသို့ လာရောက်ဖို့ အကြောင်းကြားထားလျှင် ထိုသို့ မပြုလုပ်ပါနှင့်။ ၎င်းသည် ယာဉ်အသွားအလာ ပိတ်ဆို့မှုကို ဖန်တီးနိုင်ပြီး အရေးပေါ် အခြေအနေ အမှုထမ်းများ၏ ကြိုးစားဆောင်ရွက်ချက်များကို ဟန့်တားနိုင်ပါသည်။
- သင့်ကလေး သို့မဟုတ် သင့်ကလေး၏ ကျောင်းသို့ ဖုန်းမခေါ်ပါနှင့်။ အလွန်အကျွံ ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများသည် ဖုန်းစနစ်ကို ဟန့်တားစေပြီး အရေးပေါ် အခြေအနေ ဆက်သွယ်ရေးကို ဝင်နှောင့်ယှက်စေနိုင်ပါသည်။

လုံခြုံရေး ဌာနသည် Denver ပုဂ္ဂလိက ကျောင်းများ၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ပါဝင်ပတ်သက်သူများနှင့် ရုပ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများကို ကာကွယ်ပေးသည်။ ဌာနအကြီးအကဲ မိုက်ကဲလ် အီတန် ဦးဆောင်မှုဖြင့်၊ ဌာနတွင် စုံထောက်များ၊ လက်နက်ကိုင် ကင်းလှည့် ရဲအရာရှိများ၊ အရေးပေါ် ယာဉ်စေလွှတ်သူများ၊ အရေးပေါ် အခြေအနေ အရန်အသင့်ရှိ ပညာရှင်များ၊ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး နည်းပညာရှင်များနှင့် ပရိဝုဏ် လုံခြုံရေး ရဲအရာရှိများအပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၀၀ကျော် ရှိသည်။ ဌာနသည် တစ်နေ့လျှင် ၂၄နာရီ၊ တစ်ပတ်လျှင် ရက်၊ တစ်နှစ်လျှင် ၃၆၅ရက် လုပ်ငန်းလည်ပတ်သည်။

